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Nota de premsa 

               
 

 

Serà vàlid pel 2024 i 2025 i va rebre llum verda en el plenari 
municipal de febrer   
 

 

Imatge de la sessió del ple municipal del 20 de febrer de 2024, a la sala de plens de l’Ajuntament de Roda 

de Ter.  

 

Roda de Ter va aprovar aquest dimarts en el ple ordinari de febrer el seu primer 

Pla Estratègic de Subvencions. Aquesta normativa, que ara és obligatòria per 

ajuntaments com Roda, és per als exercicis 2024 i 2025 i fixa les pautes que 

seguirà l'administració en l'atorgament de subvencions.  
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L'alcalde, Toni Mas (ERC), ho valorava com un «exercici de transparència», ja 

que serveix per «endreçar els criteris». Ell mateix va defensar en el plenari la 

transversalitat del nou reglament que «serveix per a entitats esportives i 

culturals» però també «per als ajuts a autònoms o a la rehabilitació de 

façanes». El nou reglament va tirar endavant amb 10 vots a favor dels grups 

que donen suport al govern (ERC, IPR, Sumem per Roda) i Ara Roda; 

l'abstenció de les dues regidores de Junts i el vot en contra del regidor de 

Rodem. 

 

Mas considera que el reglament aprovat protocol·litza les polítiques que ja 

s'estan fent i el posa com un «punt de partida» d'un document «viu» que anirà 

evolucionant. 

 

Des de l'oposició, Esteve Franch (Ara Roda) va mostrar-se favorable a disposar 

d'aquesta normativa, però va assegurar la necessitat de què se'n faci un bon 

desplegament perquè «tan important posar-la en funcionament com fer-lo 

complir». Marta Rovira (Junts per Roda) va justificar la seva abstenció per la 

«incredulitat» que aquest s'apliqui correctament. Joan Moreno (Rodem) hi va 

votar en contra perquè considera que aquest pla pot «desincentivar» la creació 

de petites entitats. 

 

En la part resolutiva del ple de febrer també es van aprovar, entre d'altres, el 

Pla Normatiu de l'Exercici 2024 que especifica les taxes que es modificaran o 

crearan durant l'any, es va elevar a definitiu el Compte General de l'Ajuntament 

del 2022 i es va aprovar que la plaça d'arquitecte municipal sigui de jornada 

completa, en lloc de la dedicació parcial actual. 
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El plenari també va aprovar una modificació del preu de l'ordenança d'aigua. El 

mes d'octubre es va aprovar a partir d'un informe tècnic d'Aqualia, l’empresa  

concessionària del servei. Posteriorment, però la companyia hi va detectar un 

error. La Comissió de Preus de Catalunya va acceptar-ne els arguments i, ara, 

calia incorporar-los «perquè aquests serveis han d'assolir l'equilibri econòmic», 

segons va explicar la regidora d'Hisenda, Montse García (IPR). Els preus dels 

rebuts trimestrals tindran ajustaments. Per exemple, els 10 m³ tindran un 

ajustament de 5,17 euros, 20 m³ de 5,97 euros, o 30 m³ de 6,77 euros. El punt 

es va aprovar amb el vot del govern (ERC, IPR, Sumem per Roda), l'abstenció 

de Rodem i el vot en contra d'Ara Roda i Junts per Roda. 

 

MOCIÓ SOBRE L'ASCENSOR DEL PONT VELL 

 

El plenari va aprovar una moció presentada per Rodem per tal d'estudiar la 

retirada de l'ascensor que hi ha el Pont Vell. Aquesta, que va tirar endavant 

després de ser consensuada amb els grups que tenen el govern, s'obre a 

estudiar quin cost tindria la retirada de l'elevador que es va instal·lar l'any 2008. 

L'ascensor ha deixat de funcionar fa anys, tal com va explicar el regidor de 

Rodem, Joan Moreno, per «l'elevat cost de manteniment i les seves reiterades 

avaries». 

 

La moció va tirar endavant amb el vot d'ERC, IPR, Sumem per Roda i Rodem i 

les abstencions d'Ara Roda i Junts per Roda. Tots dos van estar d'acord que 

cal valorar si és possible la retirada perquè el projecte es va finançar amb fons 

europeus i dubten que hagi de ser una prioritat retirar-lo. El plenari també va 

aprovar una moció de suport a la Iniciativa Legislativa Popular (ILP) que 

demana garanties de finançament pel sistema educatiu català. 
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En canvi, no va tirar endavant la moció d'Ara Roda per un local destinat al jovent 

que només va comptar amb els vots d'aquest grup i de Rodem. Des del govern 

s’entén que L'Espai, local municipal de referència pels joves, ja fa aquesta funció 

i que el que cal és «anar-lo adaptant» a les noves necessitats. La regidora de 

Joventut, Aida Reig (ERC), va explicar que el Pla Local de Joventut que ja s'ha 

començat a desplegar «va en aquesta línia» i va convidar Ara Roda a participar 

en el seu desplegament. 

 

Ajuntament de Roda de Ter 

Roda de Ter, 21 de febrer de 2024 


